
 

 
 

 
Protokoll fört vid 123:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv ekonomisk förening. 
 
Datum: 2022-11-23, kl. 18.00-20.35 
Plats: Näringslivets Hus 
Närvarande: Lars-Erik Fälth, Josefin Björlingson, Daniel Berlin, Marco Fjordmark, Ola Gustafsson, 
Tomas Axelsson, Beata Allen. 
Adjungerad: Mikael Fornander 
Övriga: Marthina Knutsson, Arne Gustavsson (till och med punkt 5) 
Anmält förhinder: Stefan Hagström 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordförande Tomas Axelsson öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Daniel Berlin. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2022-08-31 godkänns och läggs till handlingarna.  
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader 
Kassör Daniel Berlin rapporterar följande: 
Resultatrapporten presenteras och resultatet ligger just nu på omkring 36 000 kr. Glädjande nog har 
medlemsantalet har ökat något vilket resulterar i ökade medlemsintäkter. Företagsmässans kostnader och 
intäkter har sammanställts och visar på ett underskott på 59.000 kr. Sammanfattningsvis hamnar resultatet 
väl inom budget som var satt till ett underskott på max 100.000 kr.  
 
§ 5 Företagsmässan 2022, utvärdering 
Ola Gustafsson presenterar en utvärdering från företagsmässan. Det har inkommit 6 skriftliga 
utvärderingar.  
 
Arne Gustavsson lyfter idén om att vid kommande företagsmässa, för att undvika sena avanmälningar 
samt kostnader för dessa, ska informera om att halva kostnaden faktureras vid sen avanmälning. Marthina 
Knutsson lyfter scenens placering och ljudet, och hur det skulle kunna ändras till kommande 
företagsmässa. Detsamma gäller de föreläsare som bokas in, och hur det kan uppmärksammas på ett 
tydligare sätt. Beata Allen lyfter Furulidskolans medverkan, och hur det skulle kunna genomföras på ett 
bättre sätt, där både elever och företagare får mötas på ett så bra sätt som möjligt. Arne Gustavsson lyfter 
också, att vi till kommande företagsmässa, behöver säkerställa ytan för de utställare som stod utomhus. 
Annonseringen diskuteras också, för att säkerställa en så effektiv annonsering som möjligt till kommande 
företagsmässa.  
 
§ 6 Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter 
Frukostmöte 2022-09-29 Anna Gillek, Svenskt Näringsliv, kommenterar Företagsklimatet. Omkring 25 
deltagare.  
Frukostmöte 2022-10-27 Hot och våld. Josefin Björlingson, Kim Alsterlund-Bjuhr, samt miljöinspektör 
Elin Enhäll. Omkring 25 deltagare.  
 
Inbokade aktiviteter: 
Hållbarhetskonferens med CSR Småland 2022-11-25 kl 8-12. Plats: Blåljushuset. Konferensen är riktat 



mot näringslivet i länet. Aneby är en av flera hubbar. Två timmar digital sändning från Elmia + två timmar 
lokalt program. Det är 27 anmälda deltagare.  
 
§ 7 Övriga aktiviteter 
Frukostmöte eller AW sista torsdagen varje månad planeras för 2023. Ola Gustafsson informerar om en 
kommande föreläsning om generationsskifte som planeras i början av nästa år. HAGS har funderat på att 
bjuda in till en fem-kamp bland företagarna i Aneby under våren 2023.  
 
§ 8 Information från köpmännen 
Marko Fjordmark upplever att köpkraften har avtagit, vilket påverkar köpmännen på olika sätt. Det är 
svårt att veta fullt ut hur kommande år kommer att bli, med tanke på inflation och lågkonjunktur.  
 
§ 9 Affärsutvecklaren/Science Park, information från Marthina Knutsson 

Marthina Knutsson informerar om att hon har genomfört två starta eget-utbildningar under hösten med 
11 deltagare i Aneby kommun. Utbildningarna har utvärderats, vilket visar på ett gott resultat. Vidare 
informeras det om att det i januari kommer att ske en hållbarhetsworkshop samt att det planeras in ”co-
working-dagar” under våren.  

§ 10 Information från kommunen 
Beata Allen informerar att medborgarlöftet mellan Aneby kommun och Polisen ska revideras under 2023. 
Det kommer att föranledas av en medborgardialog samt en enkätundersökning som redan har 
genomförts. Det pågår en utredning kring en gymnasiesamverkan. Syftet är att säkerställa att 
gymnasieelever utbildas mot behovet av arbetskraft på arbetsmarknaden. Elskåpen i Aneby kommun 
kommer att dekoreras, för att undvika klotter och skadegörelse. Mikael Fornander informerar kort om det 
senaste kring den nya stambanan samt kommunens utmaningar inför kommande år. Rekryteringsläget 
beskrivs kortfattat och att det finns utmaningar i kompetensförsörjningen kommande år. Ett 
omställningsarbete pågår för att säkerställa det.  
 
§ 11 Medlemsfrågor 
DBK Scandinavia AB, Coop, Sands Maskinstation, JFS Elteknik AB är nya medlemmar. Aktuellt 
medlemsantal är 86 företag.  
 
§ 12 Aneby Näringslivsförenings hemsida, ev utveckling 
Ola Gustafsson informerar om att en företagare i kommunen erbjudit sig att göra om 
Näringslivsföreningens hemsida. Styrelsen är överens om att hemsidan ska vara informativ, lättnavigerad 
och tydlig. Ola Gustafsson kommer att begära in en offert.  
 
§13 Övriga frågor 
Det har inkommit en förfrågan att hyra ut vår lokal till Arbetslivsresurs. Arbetslivsresurs ska bemanna sitt 
kontor minst 4 timmar per vecka. Styrelsen är positiv till att erbjuda Arbetslivsresurs en kontorsplats.  

Årsstämma 2023 planeras till den 26/4 2023. Sammanträdesdagar 2023 föreslås den 8/2 samt 22/3.  

Ledamotsplatser i styrelsen diskuteras. Lars-Erik Fälth uppger att han kan avstå sin plats till förmån för en 
lämplig företagare i kommunen. Daniel Berlin är intresserad av att fortsätta ett år till. Tomas Axelsson 
kommer med stor sannolikhet att inte ställa upp en period till. Potentiella styrelsemedlemsförslag 
diskuteras samt valberedningens sammansättning.  

Ola Gustafsson informerar om hur försäljningen av presentkorten förflutit under hösten. Ett företag har 
bokat 10 presentkort. Marco Fjordmark har en idé om att ha löpande försäljning av presentkort året runt. 
Marco Fjordmark, Ola Gustafsson samt Daniel Berlin får i uppdrag att ta fram en rutin för detta. 

Det har inkommit ett avtalsförslag samt prisförslag till att ha en rullande reklamfilm på ICA. Styrelsen är 
överens om att teckna avtalet.  



§ 14 Nästa styrelsemöte sker den 8/2 - 2023 
 
§ 15 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl. 20.35. 
 
Justeras: 
 
 
 
Tomas Axelsson Daniel Berlin  Josefin Björlingson  
mötesordförande justerare         sekreterare   


